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God Jul och ett Gott Nytt År 

önskar Ludvika tomten 

Snart är julen här och det kanske blir 
lite vila för er fantastiska arbetande 
Lions. Det är känt att november och 
december är då stora aktiviteter går 
av stapeln.På många platser är Lions 
förknippade med julmarknader, 
luciafirande och julkonserter. 
 
Efter nyår börjar arbetet med att få 
igång organisationens olika funktioner 
som ZO-team, klubbfunktionärer och 
distriktsfunktionärer. 
 
Nyhet 
 
Jag har tillsammans med LC Falun, LC 
Borlänge, LC Stora Tuna, LC Svärdsjö 
och LC Sundborn bestämt att bilda en 
ny zon som kommer att heta zon 12. 
Den 31 januari skall vi ha en zon träff 
där vi skall fira den nya zonen. 
Gratulationer emottaget tacksamt! 
 
Då zon 10 blir endast 5 kvar så slår 
jag ihop 9 och 10 som kommer att 
heta 9/10. Zon 10 är en aktiv zon och 
de har lyckats att inspirera klubbarna 
till gemenskap. 
 

Distriktets medlemstal är nu 

registrerat 1146 (+2) 

 

Påminnelse 
Saknas ledamöter till distriktets valnämnd 
Inger Löf LC Gävle har lovat att ställa 

upp som ordförande och Ingegerd Kull 

Hanses LC Daldockan kvarstår som 

ledamot. Saknas 2 namn från södra delen 

av distriktet. Det här är ett viktigt 

uppdrag för demokratin inom Lions. 

  HOOYO nyheter 

 

Arbetet går fort fram. En och en halv 
månad efter byggstart. 

Så här ser fasaden ut just nu. Just nu 
pågår inre arbeten och det kommer att 
bli så vackert. 

Förberedelse pågår inför ansökan om 
start av hus nr. 2 

 

Ulf Carlsson, Lions Quest har 
ordet 

En begäran från Ulf var att varje zon 
borde utse en representant till Lions 
Quest i distriktet. Det för att han skall 
lättare komma ut till klubbarna. Arbetet 
med materialet Tillsammans är viktigt 
nu när det saknas resurser och kunskap 
hur vi når våra ungdomar. 

 

 



 

Vad händer i vårt distrikt just nu? 

Jag och klubbarna i Ludvika försöker 
just nu närma oss företaget Hitachi 
där vi kommer att erbjuda deras 
anställda meningsfulla 
fritidsaktiviteter. 

Även i Köping är det något på gång 
och där har vi kontakt med FUB, 
Special Olympics samt kanske några 
intersserade medlemmar. 

Om allt går som vi hoppas så kan det 
bli 1 ny klubb i Ludvika och 1 
Specialklubb i Köping. Samt i 
Hedemora har klubben beslutat att 
starta en filialklubb som kommer att 
heta Hedemora HOOYO. 

Men det skall inte sluta med detta 
utan jag fortsätter att bevaka vad 
som händer inom distriktet för att 
kunna ge klubbarna inspiration och 
mod att utveckla nya idéer. Allt detta 
är inom projektet Mission 1,5 

  

Den 20 januari kl. 10.00 blir det 
digitalt X-tra Distriktsmöte Då 
skall 101 M ta bokslutet för 2022-
2023. Inbjudan kommer strax. 

 

Info från Ukraina insamling 

Lions S har på uppdrag av MB 
inköpt och levererat 59 elverk till 
en kostad av 1,9 miljoner. 

Önskar någon klubb vara med i 
flera inköp hör av er till mig 

dg101m@lions.se så får ni mera info 

 

 

 

 

Info från Riksvalsnämnden 

Nomineringar till Riksmötets olika val 

skall vara inne senast 31 januari. 

Önskar ni en lista kontakta Cynthia 
på Lions Sveriges kontor eller mera 
info om personer från mig. 

 

101 M LEVERERAR 

1978 lyckades vårt distrikt skapa ett 
internationellt skogsprojekt som 
hette Skyddande skog. Initiativet 
kom från LC Hedemora. 

2018 blev Water Means Life ett MB 
projekt 

2024 kanske lyckas vårt distrikt få 
HOOYO att bli ännu ett fantastiskt 
gemensamt samarbetsprojekt. 

 

 KONUNGENS JUBILEUMSFOND 

De efterlyser flera sökanden till denna 
fond som delas med scoutrörelsen och 
Lions. De går att söka mellan 5000-
30000 kronor. 

Konungens Jubileumsfond 2023 - 
Lions101s.se  

 

Syns vi inte finns vi inte? 

Ge varandra ett nytt nyårs löfte och 
bli mera synliga i olika media. 

God Jul och ett Gott Nytt År 

önskar eran DG Anki 
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